



## حتى 2,000 نقطة ترحيبية

عند إصدار بطاقات المسافر



### الشروط والأحكام:

يمنح هذا العرض للعملاء المؤهلين الذين يتقدمون بطلب جديد للحصول على بطاقة فيزا المسافر سينترال أو فيزا المسافر إنفينيت من البنك السعودي الفرنسي، ويتم إصدارها بنجاح من البنك، وذلك كما هو موضح في الجدول أدناه، خلال فترة العرض، وبعد استيفاء شروط الأهلية وبقية الشروط والأحكام الواردة في هذا المستند.

نوع البطاقة	نقط المسافر
إنفينيت	2,000
سينترال	1,000

- يجب التقديم على بطاقة المسافر فيزا إنفينيت أو سينترال خلال فترة العرض.
- يجب على حامل البطاقة إنفاق ما لا يقل عن 3,000 # على العمليات المؤهلة خلال 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة باستخدام بطاقة المسافر ليكون مؤهلاً للحصول على النقاط الترحيبية.
- العمليات المؤهلة هي مشتريات نقاط البيع (الإنفاق الاستهلاكي فقط) والتي سيتم احتسابها ضمن متطلبات الإنفاق، ولا تشمل عمليات سداد فواتير سداد (SADAD) أو شحن المحافظ الإلكترونية، أو العمليات المسترجعة أو المغاغة أو المتنازع عليها.
- يسري العرض من تاريخ 15 يناير 2026 حتى تاريخ 15 فبراير 2026.
- العرض متاح حصرياً لحاملي بطاقات المسافر الجديدة والذين قدموا على بطاقة المسافر الأئتمانية خلال فترة سريان العرض.
- لا يحق للعملاء الذين لديهم بطاقات أئتمانية حالية من البنك، أو الذين يقومون بتغيير المنتج أو إلغاء بطاقاتهم الحالية للتقديم على بطاقة المسافر الأئتمانية الاستفادة من هذا العرض.
- العملاء الذين ألغوا أي من بطاقات البنك الأئتمانية في آخر 6 أشهر التي تسبق تاريخ بدء العرض لن يكونوا مؤهلين للعرض.
- يجب استيفاء الحد الأدنى للحد الأئتماني التالي للتأهل للعرض. الحد الأدنى لبطاقة المسافر إنفينيت 20,000 # وبطاقة المسافر سينترال 10,000 #.
- موظفي البنك والبطاقات المصدرة بضمانته ملحوظة في العرض.
- سيتم إضافة نقاط المسافر المكافأة بعد 30 يوماً من تاريخ انتهاء العرض في حساب المسافر الخاص بالعميل المؤهل.
- في حال إلغاء بطاقة المسافر الأئتمانية قبل إضافة نقاط المسافر، لن يكون العميل مؤهلاً للحصول على نقاط المسافر.
- البنك خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي.

ليس لديك بطاقة؟

تقدّم بطلبك الآن



# Up to 2,000 welcome points

When issuing Almosafer cards



## Terms & Conditions:

- This offer provides eligible customers who apply for and are successfully issued a Banque Saudi Fransi Almosafer Visa Signature or Almosafer Visa Infinite with Almosafer points as specified in the table below during the Offer period and upon meeting the eligibility conditions, and other terms and conditions set out herein.

Almosafer Points	Card Type
2,000	Infinite
1,000	Signature

- Application for the Almosafer Visa Infinite or Signature card must be submitted during the Offer period
- The cardholder must spend a minimum of ₩ 3,000 on the qualified transactions within 90 days of card issuance using their Almosafer card to be eligible for the Almosafer points
- Qualified transactions are POS transactions (retail spends only) which will be count towards the qualifying spend requirements, and excludes SADAD, e-wallet top-ups, refunded, reversed, or disputed transactions.
- Offer shall be valid from 15th January 2026 until 15th February 2026.
- The Offer is exclusively available to new BSF Almosafer credit cardholders who have applied for the Almosafer credit card during the Offer period.
- Customers who currently hold BSF credit cards and request to change their product and/or close their existing cards to apply for Almosafer cards will not be eligible for the Offer.
- Customers who have cancelled any BSF credit card in the last 6 months preceding the Offer start date are not eligible for this Offer.
- Customers must meet the following minimum credit limit criteria to be eligible for the Offer which is ₩ 20,000 for Almosafer Infinite and ₩ 10,000 for Almosafer Signature card.
- Staff Cards and Cards issued against pledge are not eligible for the Offer.
- Almosafer points will be granted 30 days after the Offer end date to the eligible customer's Almosafer wallet.
- If Almosafer credit card is cancelled before the Almosafer points are credited, the customer will no longer be eligible to receive Almosafer points.
- BSF Credit Cards terms & conditions apply.

**Dont have a card?**

[Apply Here](#)



For more info  
800 124 0006 | BSF.sa